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This wonderful game will allow your family to create its own fairy tales. Highly original
and with a contemporary twist, this box contains 20 cards, printed on both sides,
which can be interchanged, allowing for all kinds of plots. With three alternative
endings! Can you save the missing elf before he is eaten by the big, bad wolf? Is the
witch offering you a poisoned apple, or will she help you - by magically shrinking the
giant pink rabbit that is terrorizing your castle? Tell a different story each time you play,
in this 8-foot-long fairytale puzzle.

作者介绍: 

安妮·拉瓦尔（Anne
Laval），是一位充满灵气的法国插画家。她经常会外出写生，大自然是她真正的灵感

http://www.allinfo.top/jjdd


来源。安妮喜欢画小人物迷失在广袤的风景中，她会用不同的材料来工作，例如油漆、
油墨、彩色铅笔、网板、丝网印刷等。清新的色彩、丰富的细节，生动的人物动作表情
，令她的作品别具一格。
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标签

看图说话

想象力

评论

高级看图说话玩具书——如果算是书的话。很考验想象力，我哪天找个熊小孩演练演练
，当然，要他来讲，我负责judge。
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书评

孩子写作，是大部分父母都头疼的问题。 如果孩子写出这类文章，父母更是哭瞎：
01、无名
一个叫李时珍的姑娘，为了这位姑娘，董存瑞不再去兵营，而是与这位姑娘相爱，不久
，儿子诞生了，二老把他取名为毛泽东。董存瑞之后在战场上不幸牺牲，只有李时珍一
个人把毛泽东带大。毛泽...  
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